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Onderwerp: F. .... ...,.,

Bijiagen: Werkscenario mystery guest.doc

—
Hierbij stuur ik jullie het voorstel van de gemeente Utrecht mbt de inzet van mystery guests. Het idee van Utrecht
is dat dit voorstel eerst wordt voorgelegd aan de Stas, zodat zij het verhaal politiek een beetle afgedekt hebben.
Het lijkt mij beter om het voorstel informeel ipv formeel voor te leggen.

Via email of in de JenL staf, wat denken jullie?

In het voorstel staat het als volgt verwoord:

“De ministeries hebben toegezegd dat bij bet opleggen van boetes, na gebruik maken van de meerderfarige
mystery-guests, op eventuele (kamer)vragen booguit zal worden aangegeven dat de staatssecretaris hiervan op
de hoogte is, er goed contact is met de gemeente Utrecht en dat er juridisch een grijs gebied is met betrekking
tot de inzet van de mystery-guest. Voor de verdere antwoorden wordt verwezen naar de gemeente Utrecht en
aangegeven dat de zaak onder de rechter Iigt.”

“De ministeries benadrukken dat de inzet van de mystery-guest en een eventuele procedure een
verantwoordelijkheid van de gemeente Utrecht zijn.”

Graag hoor ik van jullie.

groet, •
Van: [mailto: utrecht.nU
Verzonden: donderdag l9juni 2014 11:10
Aan:i tnl; vws
CC:

_______

Onderwerp: s.... inzet mystery-guest

Geachte

Door wat spoedzaken tussendoor heeft dit bericht wat langer op zich laten wachten, waarvoor excuus,
maar bijgevoegd treft u het werkscenario zoals dat door ons zou worden geleverd om voor akkoord
voor te kunnen leggen aan de staatssecretaris. Dit naar aanleiding van de inzet van mystery-guests bij
horecacontroles. 1k ga ervan uit dat het scenario voor zich spreekt, maar mochten er vragen zijn dan
kunt u mij via onderstaande gegevens bereiken.

Kunt u laten weten wanneer wij een reactie kunnen verwachten?

Dan is er nog een andere vraag die bij ons is gerezen, waar wij graag een reactie op zouden krijgen en
die helaas in het laatste overleg niet ter sprake is gekomen. Tot het Iaatste overleg heeft het
ministerie altijd cie Iijn gehad dat de inzet van de mystery-guest juridisch gezien onmogelijk was. Wij
zijn bIij met de gewijzigde lljn, maar wij vinden het van belang om te weten of deze wijziging óók
politiek is ingegeven. Dat zou een kanttekening zijn die wij onze burgemeester niet willen onthouden.
Graag uw reactie hierop.

1k vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geinformeerd.

Met vriendelijke groet,

Juridisch adviseur

I Gemeente Utrecht


